
 

 

Dagordning 

 

Styrelsemöte Kalmar Båtklubb 

 

Styrelsemöte nr 1, för verksamhetsåret 2022-2023 

Onsdag 2022-12-07 kl 18.30 i klubbstugan 

Närvarande: Christer Jennemyr, Mats Tegman, Karin Ohlsén, Kent 

Olofsson, 

Thomas Mattson, Lena Tegman, Mattias Håkansson, Margareta 

Karlsson 

Frånvarande: Olof Jernold 

§1.1 Mötets öppnande. Christer förklarade mötet öppnat och hälsade nya 

och gamla ledamöter välkomna till ett nytt år. 

§1.2 Föregående protokoll/ Christer. Protokollet godkändes. 

§1.3 Justering av föredragningslista. Mötet godkänner dagordningen 

§1.4 Lägesrunda 

Lägesrunda är en ny punkt på dagordningen och Thomas förklarar att 

den är till för att mötesdeltagarna ska kunna rapportera saker och idéer 

som kommit upp sedan senaste styrelsemötet. 

Lena berättar att båtklubbarna på Öland börjat ett samarbete med 

Ölands sparbank om att köpa in C55:or till seglarskola eller om man 

”bara” vill segla. Kanske kan det vara något för oss på sikt att ta efter 

Mats har funderat över alla träd som finns på området och kan ramla ner 

på båtarna. Enligt Mattias kan kommunen bara ta ner tre träd om året. 

Om något träd är dåligt och behöver åtgärdas så får man ringa 0480 

45000 till kommunenen och felanmäla. 

§1.5 Rapporter 

a) Ekonomi, nya medlemmar/Kent. Ekonomin är god. Tillkommande och 

frånfallande medlemmar går på ett ut. 



 

 

b) Varvet/Mattias. Inget aktuellt just nu. 

 

c) Nyhetsbrev/Christer. Julbrev är på G. Kalender för nästa år kommer 

att bifogas. 

 

d) Festkommittén/Lena. Festfixarna ser fram trevliga aktiviteter 

kommande år. 

 

e) Stuguthyrning/Christer. Beläggningen är fortsatt god. 

 

§1.6 Diskussion  

a) Pantamera. 

Vi beslutar som Mattias föreslår. Vi behåller lådan på prov två 

månader till och låter fikagruppen ta hand om att panta innehållet. 

De pengar de får kan de köpa fika för. 

b) Kranlyftsavgift/Christer 

Klubben föreslår en höjning med 50 kr, som ska gå till ett 

utbildningskonto. Ca 150 lyft per år skulle ge ca 7 500 kr.   

Vi beslutar höja med 50 kronor att lägga i en pott till utbildning av 

nya kranförare 

c) Kranförarutbildning/Mattias 

Vi beslutar betala för den kranförarkurs som är på gång med 6 

deltagare, varav en vill betala själv. Ca 2 000 kr per deltagare.  

Vi beslutar betala med pengarna vi får in på den höjda 

kranavgiften. 

d) Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Info om nuläget. Ansökan kommer att lämnas in så snart som 

möjligt från kommunen till Länsstyrelsen. Då bifogas uppgifter om 

tidigare muddring, hantering av nya muddermassor och avvattning.  

e) Program/Kalender 2023 

Kalendern gås igenom och några punkter läggs till. 

Vi diskuterar deltagande i Kalmar Water Expo. Christer tycker det 

var värdefullt för klubben att vara med och vi ska troligtvis vara 

med nästa år också men behöver mera information. Christer kollar 

upp. 



 

f) Handbok/Thomas 

Thomas jobbar vidare med en handbok för klubben. Han tar hjälp 

av Kent, Christer och Mattias 

g) Hemsidan och e-postadresser/Thomas 

Thomas jobbar på att modernisera/uppdatera hemsidan och 

kommer att visa oss ett förslag på hur det skulle kunna se ut innan 

vi ändrar något. E-postadresserna kommer också att göras om. 

(Några telefonnummer och adresser kommer redan nu att tas bort). 

Målsättningen är att vi ska få en proffsigare hemsida. 

h) Utvecklingssamtal styrelsemedlemmar/Thomas. Thomas vill ha en 

pratstund med var och en av oss för att lära känna oss bättre och 

kanske få idéer om vad vi kan göra för klubben. 

 

 

§1.7 Övriga frågor 

Vi beslutar att ha rullande ansvar för att ha med fikabröd. 

Margareta har med till nästa gång. 

§1.8 Nästa möte 

 Nästa möte blir måndag 9/1 kl 18.30 

§1.9 Mötet avslutas. 

 

 

Vid protokollet      Justeras 

 

 

____________________________   ________________________ 

Margareta Karlsson      Christer Jennemyr 

 

 


